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  Interpelacja w sprawie wyjaśnienia wątpliwości związanych z podwyżkami 

opłat za dostarczanie ciepła przez MPEC w Koninie. 

1. Co było podstawą naliczani zaliczki dla  odbiorców ciepła? 

         W umowach dotychczasowych obowiązywał zapis, który mówił, że do     

             czasu ustanowienia nowej ceny naliczono opłaty według starej taryfy.  Miało   

             to miejsce przed zmianą umów z odbiorcami ciepła.  W umowach istnieje  

             jednoznaczny zapis, który mówi, że nowe stawki można wprowadzić po  

             zatwierdzeniu nowych cen przez URE i 14 dni po ogłoszeniu w Biuletynie  

             Branżowym URE. 

2. Jakie kryteria przyjął MPEC przy naliczaniu  zaliczki? Czy EMPEC może 

stosować metodę zaliczkową, która przysługuje wyłącznie nowo powstałym 

przedsiębiorstwom energetycznym? 

3. Czy w koncesji, o którą wystąpiło nowo powstałe przedsiębiorstwo 

energetyczne PAK-PCE Biopaliwa i Wodór Sp. z o.o. uwzględniono węgiel, 

paliwo najtańsze w tym momencie? 
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